
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 995
van BERT MAERTENS
datum: 17 april 2018

aan BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

Weeswegen  -  Overname (2)

In zijn antwoord op mijn schriftelijke vraag nr. 354 van 7 december 2017 over de 
overname van weeswegen gaf de minister een stand van zaken met betrekking tot de 
overdracht vanuit het Vlaamse Gewest van enkele (voormalige) weeswegen naar 
Antwerpse en Oost-Vlaamse gemeenten. De minister gaf tevens aan, voor wat West-
Vlaanderen betreft, van mening te zijn dat de delen van de N309, N369 en N391a een 
louter lokaal belang hebben, en dus beter overgedragen zouden worden aan het lokale 
niveau, maar dat de betrokken besturen vooralsnog weigerden hierop in te gaan. 

1. Kan de minister, voor wat de in het antwoord op mijn schriftelijke vraag nr. 354 van 
7 december 2017 opgesomde wegen in Antwerpen en Oost-Vlaanderen betreft, een 
actuele stand van zaken van elk van deze dossiers geven? 

2. Wat de West-Vlaamse dossiers betreft, de volgende vragen.

a) Wat is de actuele stand van zaken van elk van deze West-Vlaamse dossiers? 

b) Zal de minister nog initiatieven nemen om de betrokken gemeenten ervan te 
overtuigen deze wegen over te nemen? 



BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

ANTWOORD 
op vraag nr. 995 van 17 april 2018
van BERT MAERTENS

1. De actuele stand van zaken is terug te vinden als bijlage.

2. De actuele stand van zaken is terug te vinden als bijlage. 
Er werden reeds onderhandelingsgesprekken gevoerd, maar de betrokken gemeenten 
zijn voorlopig niet bereid om de wegen over te nemen. Voorlopig zijn er geen nieuwe 
onderhandelingsinitiatieven gepland.

BIJLAGE

Actuele stand van zaken


